
Styrelsemöte nr 3 i Arilds Byalag 2024-06-03

Plats: Ruffen

Närvarande: Claes Lundgren, Christina Brattström, Eva Gauffin, Johan Lönnquist, Fredrik

Magnusson, Jennie Thyrberg, Maria Brattström (via Teams)

1. Öppnande av styrelsemöte

Ordföranden förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av förslag till dagordning

Förslag till dagordning godkändes.

3. Godkännande av protokoll från föregående styrelsemöte

Protokollet godkändes.

4. Ekonomi

4.1 Rapport

Idag har byalaget 206 betalande medlemmar, bland annat har Tisdagsklubben

värvat 23 stycken.

Diskuterades att ha en intern lista på doxcen över de medlemmar som betalat.

Konstaterades att sommarungdomarna kommer först vecka 26, det vill säga

först efter midsommar, vilket medför att till exempel gräsklippning på Klötet

behöver ordnas. Beslutades att anlita Renfast för gräsklippning två gånger före

midsommar (till en uppskattad kostnad om 6.000 SEK; två man under en halv

dag). Eva kontaktar Renfast och Fredrik tar fram uppgift om vad gräsklippningen

kostade förra året.

4.2 Text angående påminnelse om medlemsavgifter att delas ut i brevlådorna

Utdelning av lappar kommer att ske när sommarungdomarna är på plats.

Jennie tar fram en text om medlemsavgiften till skyltar att sättas upp längs

vägen till midsommarfirandet. Information om medlemsavgiften kommer även

att anslås på anslagstavlorna.

5. Verksamheten

5.1 Rapport från byavandringen med kommunen den 29 maj

Claes gick igenom Marias anteckningar som tidigare skickats ut till styrelsen.



5.2 Arildslingans invigning den 18 juni

Invigningen sker enligt plan. Maria lämnar återbud till att grilla men

tillhandahåller klotgrill.

5.3 Midsommarfirande den 21 juni

Fredrik har anlitat en fiolspelare som ställer upp ”för nöjes skull”, och denne har

ombetts att ta med ytterligare en.

Fredrik fixar med björkris kvällen före midsommaraftonen. Till

midsommarstången behövs dels snören för att binda blommorna dels

rockringar till kransarna.

Fredrik riggar strömmen.

Eva har mejlat Skeppet om inköp. Något godisregn blir det inte i år.

Diskuterades om försäljning av en enklare picnic-korg till besökarna och Eva hör

med Helena i Hamnkiosken.

Eva kontaktar fanbäraren.

Konstaterades att det är viktigt att det av informationen framgår att bassängen

öppnar först efter midsommarfirandet. (Förra året fick byalaget in 81.539 SEK

från försäljningen av bassängsbiletter; 65 familjebiljetter såldes.)

5.4 Arildsdagen den 20 juli

Claes beställer bord och bänkar samt ett extra tält till musikanterna.

Ansiktsmålare är bokade, liksom trollkarl och fiskdamm.

Eva har fått ett ja från Hamnkrogen i Svanshall att de ordnar med maten.

Diskuterades priset på biljetterna och enades styrelsen om att det ska vara

detsamma som förra året, det vill säga 350 SEK för medlemmar, 450 SEK för

icke-medlemmar, 150 SEK för barn under tolv år och 350 SEK för barn över tolv

år. Antalet biljetter bestämdes till 200 stycken.

Claes lyfte frågan om bordsplacering ska införas.

Bestämdes att all försäljning under Arildsdagen ska gå via byalaget. Per i Viken

ska kontaktas för korvförsäljning. Clas Hellstrand vill sälja boken Arildkolonin,

och kommer att tilldelas ett bord för detta, dock att han får ombesörja

väderskydd på egen hand.

Diskuterades ifall byalaget ska främja näringslivet i området eller ta in

sponsorer till Arildsdagen.



Beträffande loppisen beslutades att i år kommer böcker inte att tas emot (med

undantag för barnböcker). Elprylar ska funktionstestas. Jennie upprättar en

inbjudan på Instagram avseende inlämning av saker till loppisen i Ruffen -

onsdag, torsdag och fredag före Arildsdagen och att byalaget gärna tar emot

hembakat bröd.

6. Aktiviteter

6.1 Bassängen: arbetsuppgifter för sommararbetare, ansvarsfördelning av

veckor inom styrelsen

Jennie har lagt listan över arbetsuppgifter för sommarungdomarna på Driven,

liksom fördelningen av veckor inom styrelsen.

6.2 Butik, böcker etc i Grönsakskiosken

I nuläget saknas närmare information om datum och tidsplaner. Den kommer

att heta ”Proviantboden Arild”.

7. Information på byalagets kanaler

Jennie har uppdaterat datum, år etc.

8. Utestående punkter

8.1 Välkomstskylt Arild

Jennie informerar att Christoffer har skrivit ut, men ännu inte testat. Pelle

Wadströmer har en gång i tiden målat en välkomstskylt, och även den ska

testas.

8.2 Flytvästdepå

Beslutades att köpa in tio flytvästar med logga (299 SEK/st) från

Livräddningssällskapet. Dessa ska förvaras i Ruffen.

9. Övrigt

Nostalgigruppen, som träffas sex gånger per år i Biskopsgården, önskar ett

bidrag om 3.000 SEK till verksamheten, vilken har en viktig social funktion.

Beslutades att tillmötesgå Nostalgigruppens önskemål och bidra med 3.000

SEK.

Claes lyfte frågan om det nya hamnkontoret; ifall styrelsen kan bemanna det en

dag i veckan på förmiddagarna. Inget bestämdes utan frågan parkerades tills

vidare och Claes pratar med Hamnföreningen.

Beträffande bassängen har Eva beställt koldioxid och kommer även att beställa

klor. Kloret kommer i 20 liters dunkar och levereras endast till vändplanen

varför bärhjälp behövs till boden. Backspolning ska utföras av kommunen och



Cleas tar den kontakten. Det är byalaget som fyller bassängen. Den 9 juni kl. 11

träffas styrelsen vid bassängen för sopning av botten etc.

10. Nästa möte

Nästa styrelsemöte hålls den 1 juli kl. 18.30 i Ruffen.

Claes erinrade om att förhinder att delta bör meddelas i god tid.


